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Onderwerp: RE: Persbericht levering Armoedefonds & SBW

o2o IEEE

Net als bij de Voedselbanken denk ik dat het goed als deze partijen zelf iets brengen en dat wij volgen met een post op
social kanalen. Daarnaast heeft de minister hier wellicht ook nog een voorkeur in. Denk dat het goed is, als je even eee |
IEEE schakelt voordat je een terugkoppeling geeft aan het Armoedefonds.

Hoe dan ook, er staat sowieso een zinnetje over deze afspraak in de brief die a.s. dinsdag uitgaat. Mogelijk gaat de media hier

zelf dus ook al iets mee doen.

Directie Geneesmiddelen en Medische Technologie
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Ik heb zojuist met EEE =" het Armoedefonds contact gehad om de vervolgstappen van de levering mondkapjes te

bespreken. Nu vroeg hij aan mij of we van deze levering ook iets naar buiten willen brengen. Hij gaf aan dat ze graag wat naar

buiten willen brengen maar hij begreep het ook als wij dit niet willen of als we zelf met iets willen komen.

Daarom de vraag: wat willen we hiermee?

lk hoor het wel,

Groeten,
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